

5D 4N CHIANG MAI / CHIANG RAI TOUR

第一天 吉隆坡/清迈 (午/晚) Hotel: CH Hotel or similar
 抵达清迈机场与当地导游会面。前往参观**双龙寺庙**。续游览**古城之旅及皇家花卉园艺博览园**。之后由专车送往享用晚餐~清迈故式泰国皇帝餐，欣赏歌舞文化表演及放灯笼活动。

DAY 01 KUALA LUMPUR / CHIANG MAI (L/D) Hotel: CH Hotel or similar
 Upon arrival, meet with local Tour Guide. Proceed to **Doi Suthep Temple**. Continue visit to **City Tour Orientation Tour and Royal Flora Garden**. After Tour, transfer for **Khumkhantoke Dinner with Cultural Shows and Hot Lantern released**.

第二天 清迈 (早/午/晚) Hotel: CH Hotel or similar
 早餐后，观看**大象表演** - 在这您可以在阵营附近有**机会尝试半小时骑象的乐趣**及观看大象如何被训练。续参观**猴子学校及蛇庙**。午餐后，前往参观**清迈手工艺村**在此可自由购物如：泰丝、棉鲜品、木雕、银器、皮革、手绘纸伞等。晚餐后，返回酒店休息。

DAY 02 CHIANG MAI (B/L/D) Hotel: CH Hotel or similar
 After breakfast, visit to **Elephant Camp** and enjoy **30min Elephant Ride** around the camp and demonstration of how trained elephants are used as working animals in teak forests is given daily. Continue **Monkey School & Snake Farm**. After lunch, proceed to visit **Home Industries** to see the amazing artisans at work and of course the chance to purchase some original northern Thai souvenir here. After dinner, transfer back to hotel.

第三天 清迈/清莱 (早/午/晚) Hotel: Little Duck Hotel or similar
 早餐后，前往参观**美赛**，是泰缅两国的边界。两国边界由美赛河分隔，并由一座桥连接起来。续安排到轰动全世界的**鸦片交易中心~黄金三角洲**，是寮国，缅甸及泰国三国的交易处及**湄公河游船 (自费到寮国岛)**，之后，前往参观**鸦片博园及长颈村**。晚餐后，返回酒店休息。

DAY 03 CHIANG MAI / CHIANG RAI (B/L/D) Hotel: Little Duck Hotel or similar
 After breakfast, proceed to **Mae Sai**, is connects to Myanmar Journey. Continue to visit **Golden Triangle** the border of three countries Laos, Myanmar and Thailand and **boat trip along Maekong River (optional enter to Laos Island)**. After that, visit to **Opium House and Long Neck Hill Tribe Village**. After dinner, transfer back to hotel.

第四天 清莱/清迈 (早/午/晚) Hotel: CH Hotel or similar
 早餐后，前往参观**龙坤艺术庙(白庙)**。之后驱车返回清迈。抵达后，安排尝试**热温泉浴**。续前往参观世界最大规模的**宝石美术馆**。晚餐后，送往酒店入住。

DAY 04 CHIANG RAI / CHIANG MAI (B/L/D) Hotel: CH Hotel or similar
 After breakfast, visit to **Wat Rong Khum (white Temple)**. After tour, transfer back to Chiang Mai. Upon arrival, you may experience **San Kamphang Hot Spring Bath**. Continue to visit **Gem Gallery** which is the world biggest gemstone stop.

第五天 清迈/吉隆坡 (早)
 早餐后，自由活动直到航班时间送往机场。
DAY 05 CHIANG MAI / KUALA LUMPUR (B)
 After breakfast, free at own leisure until time transfer to Airport for you flight.

以上行程以最后确认的航班和当地接待社安排为准。

** THE ABOVE ITINERARY IS SUBJECT TO THE FINAL DISCRETION OF LOCAL LAND OPERATOR.**

Fares Inclusive 团费包含	Fares Exclusive 团费不包含	Fares 团费 (成人)	Remarks
@ Accommodation at 3stars hotel; 三星级住宿 @ Meal as itinerary 4x 早/午/晚餐; @ Tour Guide & Driver service Fees 司机, 导游服务费 @ ACF 旅行社费用	@ Boat Ride (Golden Triangle) 船游到寮国 @ Travel Insurance 旅游保险 @ Personal Expenses 个人费用 @ Air Ticket & Taxes 机票所含 费用	RM688/PERSON base on Twin sharing @ Minimum 4 to Go	@Child with extra bed RM588 @Child without bed RM488 @Single Supplement RM500